
 
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
10.09 2024. kl 18.30  
Sted: Hos Charlotte 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Arild Amundsen Nestleder  x   
Mette Arnheim Kasserer  x  
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem  x  
Mona Hørtun Varamedlem   x 
Charlotte Nord Larsen  Lederansvarlige x   
Marita Aarskog Vertsansvarlig x   
Ida Westergaard Sekretariatsleder x   

 

Saksliste  
1. Status nye lokaler . siste utvikling og evt andre muligheter? 

 
2. Økonomi og medlemsutvikling 

- Regnskap. Avvik å merke seg? 
- Medlemsutvikling . 

 
3. Saker fra ledere, verter og sekretariat 

 
4. Annet 

Forhandlings-
gruppa 
 
 
 
Mette/ Ida 
 
Alle 

Status nye lokaler . siste utvikling og evt andre muligheter? 
 
Sportsenter1 
Ser på mulig samarbeid med dem – f.eks. leie det ene tilstøtende lokalet 
som tar ca. 20 personer. Evt. også se på andre samarbeidsformer.  
 
Sofiemyrveien 6 
Blir dyrt med ombyggingen. Forhandlingsgruppa ber om et møte med PK og 
styreleder og diskuterer andre muligheter enn det som ble foreslått i det siste 
tilbudet. 

 
 
 
 

Økonomi og medlemsutvikling 
Tono-avgiften er dobbelt så høy som i fjor, men det skyldes at 2023 var 
sponset med diverse midler. 
 
Medlemsutviklingen går sakte oppover. 

 

Saker fra ledere, verter og sekretariat 
Ventelister på vektstangtimer 
Vi trenger flere vektstangledere. Vi snakker med Gro om å spesialsere seg 
som vektleder på Steg 2, samt prøver å rekruttere en til. 
 
Greit at funksjonærer melder på potensielle nye medlemmer som skal ha 
prøvetime før fristen. Men funksjonærer kan ikke melde på seg selv før 
fristen. 
 
Nøkkel/vert på søndager 
Får ikke fast eller ambulerende verter. Men Renee har fått en ekstra nøkkel 
som vi legger i nøkkelboksen hos Charlotte. 

 
Charlotte 



Annet 
 
• Puppeløpet 10.10. – kan det omtales i et medlemsbrev? Må opplyse at 

det koster 400,- å delta. Støtter rosa sløye aksjonen.  
 
• Vi har fått 5.000 i lokal støtte fra Idrettsrådet. Vi bruker pengene til å lage 

markedskampanje rettet mot innvandrerungdom. 
 
• Oppropet fra lokale idrettslag til Idrettsrådet. Vi har ikke opplevd slike 

ubehageligheter og passer på at ikke uvedkommende kommer inn på 
Tårnsåsen, Hellerasten og Flåtestad under treningene. 

 

 
 
 
 
 
Ida/Charlotte 

 
 


